

《Daisy Edgar-Jones退出传记片《美丽》，新电影《龙卷风》即将上映》

Daisy Edgar-Jones revealed that she is no longer set to play Carole King in the upcoming biopic based on the West End show, Beautiful, after her role as the lead was confirmed back in 2022.

黛西·埃德加-琼斯透露，在2022年确认她将在即将上映的传记片《美丽》中扮演卡罗尔·金这一主角后，她现已不再出演该片。该片改编自西区舞台剧《美丽》。



The star is set to star in the upcoming film Twisters and has been promoting the film alongside Glen Powell, her co-star in this action-packed blockbuster.

这位女星将主演即将上映的电影《龙卷风》，并与该动作大片的联合主演格伦·鲍威尔一同宣传该片。

While promoting the film, she revealed that she is no longer set to participate in Beautiful.

在宣传电影时，她透露自己将不再参与《美丽》的拍摄。

In an interview with Variety, Daisy was asked if there were any updates on this role.

在《综艺》杂志的采访中，黛西被问及这一角色的最新进展。

‘ That ’ s no longer happening. I love Carole and I love that story, but it was a year ago that they decided [to no longer pursue it], ’ she revealed.

“这件事已经不可能了。我喜欢卡罗尔，也喜欢这个故事，但他们一年前就决定(不再继续推进了)”，她透露道。

The actress revealed that she trained for the new role but added that the script needed to be developed: ‘ I did learn a lot of piano. I think it ’ s a gorgeous story, and the script probably needs a little more time in the oven. ’

这位女演员表示，她曾为这一新角色进行训练，但剧本还需要进一步打磨：“我确实学了很多钢琴。我认为这是一个很棒的故事，剧本可能还需要再多打磨一些时间。”

‘ But I did meet Carole King on Zoom, and I was like, “ This is the coolest thing ever. ” She really enjoyed Normal People, so she was a fan of that and I was a fan of hers.

但我在Zoom上与卡罗尔·金见过面，我觉得那简直太酷了。她很喜欢《普通人》这部剧，所以她是我的粉丝，我也是她的粉丝。”

‘ I get so starstruck by musicians, much more than actors, and Carole was one where it was quite hard to keep my cool. ’

“我对音乐家的崇拜之情远超过演员，而卡罗尔就是让我很难保持冷静的那个人。”

Variety then added in an Editor ’ s Note: ‘ Sources tell Variety that the project is still in development at the studio without Edgar-Jones. When news of her involvement broke in 2022, her deal was not yet closed and last year ’ s writers and actors strikes delayed the project further. ’

随后，《综艺》杂志在编辑注释中补充道：“消息人士告诉《综艺》，该项目仍在制片厂开发中，但埃德加-琼斯并未参与。2022年传出她参演的消息时，她的协议尚未签订，而去年编剧和演员的罢工进一步推迟了项目的进展。”

重点词汇：

biopic 传记片

script 剧本

gorgeous 绝妙的

starstruck 崇拜明星的

strike 罢工

